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Bryggefront, båthåndtering og nytt elektrisk anlegg



Agenda
orientering og drøfting

• Bryggefront og mulige tiltak

• Alternativer for håndtering av båter

• Nytt strømanlegg

• Kostnader

• Finansiering 

• Kaffe og noe å spise

• Diskusjon

• Hva skal styret jobbe videre med?

• Vel hjem (ca 19:30)



Bryggefront

• Eksisterende front ble etablert i 1994

• Orientering om dagens konstruksjon
• Spunt – ca 6 m nåler forankret med stag/wire

• Kranfundament – stålprofiler til fjell

• Betongplate – én-veisplate på to bjelker som er forankret på stålprofiler (?)

• Brudd og store deformasjoner og utvikling over tid

• Må fornyes, men når?









Undersøkelse med geotekniker

• Grunnundersøkelser
• Dybder til fjell

• Skjærstyrke løsmasser

• Anbefaler ny spunt til fjell med dybler og forankring bakover



Håndtering av båter – ut og opp

• Kran – tilstand og vedlikeholdskostnader

• Ved ny bryggefront må kran flyttes frem – nytt fundament

• Truck

• Leie mobilkran



Nytt elektrisk anlegg



Kostnader
Budsjett for ny bryggefront, elektrisk anlegg og innkjøp av truck

Kostnad mva Total Merknad

Riving av eksisterende anlegg 200 000kr    50 000kr         250 000kr          

Ny spuntfront 728 000kr    182 000kr       910 000kr          

Ny trefront, sinkanoder… 50 000kr      12 500kr         62 500kr           dugnad

Infrastruktur i bakken 30 000kr      7 500kr          37 500kr           

Graving av overflødige masser 30 000kr      7 500kr          37 500kr           

Div uspesifisert 155 700kr    38 925kr         194 625kr          15 %

Delsum bryggefront 1 193 700kr  298 425kr       1 492 125kr       

Nytt elektrisk anlegg 110 000kr    27 500kr         137 500kr          

Truck 500 000kr    125 000kr       625 000kr          stor variasjon

Total 1 803 700kr  450 925kr       2 254 625kr       



Finansiering og kostnader for medlemmer

• Bank og betingelser

• Øket lån

• Hvor mye kan vi låne?

• Svein Ivar orienterer om dette



Pause



Diskusjon om belyste temaer

• Bryggefront

• Håndtering av båter

• Elektrisk anlegg
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Hva gjør styret videre?

• Jobber med en mer detaljert kalkyle for ny bryggefront

• Innhenter tilbud på arbeidet

• Følger med på utviklingen av utglidningen

• Forbereder for en endelig beslutning av hva vi gjør med 
bryggefronten til årsmøtet mars 2022

• Iverksetter bytting av det elektriske anlegget



Vel hjem


